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Vergadering Regiegroep

Gehouden op 11 september 2018
Opgemaakt door Hanneke van Lieshout 
Aanwezig Mark van Stappershoef (voorzitter), Pernell Criens, Liselotte Franssen, Mark 

van Oosterwijk, Monique van Brederode, Stijn van den Brekel, Arno de Laat, 
Tess v.d. Wiel, Piet Verheijen, Berry van ’t Westeinde (griffier). 

Afwezig --

1. Agenda  volgende avond:  25 september  2018
Voorzitter opent de vergadering om 23.40. 
Ter informatie zijn bijgewerkte planningslijsten toegevoegd en een memo over de behandeling 
dossier landgoed Leyvenne

A. Beeldvormend: geen onderwerpen 
B. Oordeelsvormend: geen onderwerpen
C. Besluitvormend: C01 Raadsagenda besluitvormende vergadering 

C02 Raadsvoorstel vaststellen begrotingswijziging BURAP 
C03 Raadsvoorstel bestemmingsplan Abcovenseweg 43

De voorzitter vult op bovenstaande agenda aan dat in de oordeelsvormende vergadering van 
vanavond het agendapunt begrotingswijziging / BURAP is doorgeschoven naar de volgende 
vergadering, dus oordeelvormend wordt toegevoegd aan bovenstaande agenda en besluitvormend 
naar de vergadering van 9 oktober wordt geagendeerd. 

Daarnaast is door de PvdAfractie een motie / initiatiefvoorstel ingediend voor coming-outday en door 
de SP een motie kinderpardon. Beide zouden op 25 september oordeelvormend geagendeerd 
kunnen worden. Er wordt overwogen deze meteen besluitvormend te agenderen. De griffier licht toe 
dat als een onderwerp eerst oordeelvormend wordt geagendeerd dit de fracties de mogelijkheid 
biedt om voor besluitvorming de achterban te raadplegen. Daarnaast wordt het college in de 
gelegenheid gesteld om te adviseren over de moties. 
Er wordt besloten de motie kinderpardon op 25 september oordeelvormend en 9 oktober 
besluitvormend te agenderen. Gelet op de gevraagde middelen en de termijn waarop coming out day 
plaatsvind wordt deze motie voor 25 september meteen besluitvormend te agenderen. 
Stijn v.d. Brekel meldt dat de motie Kinderpardon nog aangepast zal worden. 

De griffier geeft een korte toelichting op de memo over het project Leyvennen (landgoed Rielsedijk). 
De initiatiefnemer zou dit plan graag komen presenteren. Mark Oosterwijk stelt dat het de vraag is of 
de regiegroep hier in mee zou moeten gaan en dus halverwege de procedure nog een andere route te 
kiezen. Dat punt zijn we eigenlijk voorbij. In principe zou het plan oordeelvormend geagendeerd 
kunnen worden en kan de raad zijn oordeel geven over het proces en het voorgestelde besluit. Het 
college kan aanleiding hebben om een andere weg te kiezen. Als het college (gemotiveerd) 
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adviserend het anders te willen en het beeldvormend te agenderen zou daar alsnog voor gekozen 
kunnen worden. De regiegroep stemt hiermee in. 

Naar aanleiding hiervan meldt Tess v.d. Wiel dat de CDA-fractie het verzoek heeft gekregen van 
familie Vermeer om in te spreken over de proeftuin. De fractie vraagt zicht af of dit op de agenda van 
de beeldvormende vergadering zou kunnen. Voor de fractie CDA is het onduidelijk wat de rol is die de 
gemeente heeft gespeeld, wat de stand van zaken is en wil graag meer informatie. De fractie wil er 
echter voor waken maar één kant van het verhaal te belichten. Misschien is het goed om het verhaal 
van meerdere kanten te horen tijdens een beeldvormende vergadering. De burgemeester adviseert 
om hiermee te wachten tot wethouder terug is. Daarbij geeft hij aan dat het De Proeftuin een heel 
gevoelig proces is en het verstandig is om goed na te denken over hoe de raad meer inzicht kan 
krijgen.  
Er wordt afgesproken dit in de regiegroep van 24 september te bespreken om te kijken hoe en 
wanneer het te agenderen, waarbij de insteek is dat meerder partijen hun verhaal moeten kunnen 
doen. 

De burgemeester meldt dat wordt voorgesteld om op zaterdag 27 oktober uitgebreid van gedachte te 
wisselen over handhaving. De reden is dat het op een zaterdag en overdag is, is dat er dan daglicht is 
en een aantal locaties bezocht kan worden. Tess van de Wiel biedt aan om mee te denken over het 
programma en het aandragen van te bezoeken locaties. Ideeën kunnen altijd aangedragen worden. 

Mark van Oosterwijk stelt voor om op de uitgebreide regiegroep van 24 september de 
oordeelsvormende bijeenkomst van vandaag te agenderen. Er heeft een interessante discussie 
plaatsgevonden en zou het aardig vinden om daar uitgebreid op terug te kijken. Er is wel ruimte voor 
een doorbraak over hoe te vergaderen van die gelegenheid kunnen we gebruik maken. De regiegroep 
stemt hiermee in. 

Stijn v.d. Brekel meldt dat hij van 21 van 28 september met vakantie is. 

De voorzitter sluit de vergadering om 23.55 uur.  
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